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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k
benyújtani Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

„Hogy áll a bölcsődei férőhely-bővítési projekt? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az országban átlagosan 2000 gyermekre nem jut bölcsődei férőhely, az intézmények gyakran
túlzsúfoltak és területi szempontból is igen. komoly különbségek vannak országszerte . Bár a
kormány belekezdett a férőhelybővítésbe, ennek ellenére még mindig nagyon komoly a
kapacitáshiány, az alacsony fizetések miatt pedig nincs elég szakember sem . Kérem Öntő l ,
hogy válaszoljon a következő kérdésekre !

Hány bölcsődei férőhely létesült az elmúlt fél évben és mennyi fér őhelyre lenne még
szükség?

Mennyi pénzt költött a kormány az elmúlt négy évben a fér őhelybővítésre?

Van-e elég bölcs ődei szakdolgozó? Milyen megoldási javaslatai vannak a kormánynak a
szakemberhiány felszámolására ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018-05 ,

Szabó Tímea
Párbeszéd
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